
Zápis z jednání Komise pro osadní výbory 
 
Termín: 24.05.2022 
 
Přítomni: M. Hodík, P. Rudolský, L. Holoubek, P. Štěpánek, L. Hřebíček, J.Sládeček, P. Baťha, 

V. Macková, M. Vosátka, O. Aixnerová, H. Bartáková 
Omluveni: K. Pilátová, M. Svejkovský, L. Tikovská, 
 
 

1. Přivítání všech předsedů OV. 
2. Zapisovatelkou byla zvolena Veronika Macková, ověřovatelé zápisu – Michal Hodík, Veronika 

Macková 
3. Kontrola bodů z minulého jednání 

• Most u Radošovic – odeslaný názor ZM (oprava a výměna za lávku pro cyklo a pěší), není 
odpověď od ŘSD 

• Tožice – přechod u zastávky Tožice, je v procesu  
• Pěší zóna Syllabova – ověřit počet parkovacích míst, není dopravní inženýr, až ZM v září 

4. Jednání ZM – červen 

• Nový systém odpadového hospodářství, bude představen T. Semrádem 
• Dobrovolný svazek obcí – vstup do VHS Benešov 

5. Různé 

• Integrace školního busu Tožice, Radošovice, Nesvačily do Benebusu, ale musí být nové 
zastávky, odpovídající normám 

• Drachkov – před opravou kapličky musí dojít k restaurování sochy 

• Jírovice – kontejnery hnízda – rozdělit stávající místo na autobusové zastávce na dvě, vytipovat 
umístění 

• Železniční koridor – oddálení železnice směrem na Nesvačily, podtunelování Mokré Lhoty 

• Líšno – spolkový dům – stavba pokračuje 

• Podomní prodej – zákaz je platný a vyvěšený, chybí cedule na začátku a konci obce a osad 

• Ukliďme Česko – nasbírané 2,6 t odpadu 

 
 
Další jednání Komise pro osadní výbory se bude konat 23.8.2022 v zasedací místnosti MěÚ Bystřice. 
Po vzájemné dohodě všech přítomných není nutné rozesílat pozvánky na další jednání Komise pro osadní 
výbory, termín dalšího jednání KOV je dohodnut vždy na konkrétním jednání. 

 

 

     


